
Crna Gora
SAVJET AGENCIJE ZA ELEKTRONSKE MEDIJE 

Broj: 01-1873/1 
Podgorica, 14.11.2022. godine

Z A P I S N I K

sa 330. sjednice Savjeta, održane 14. novembra 2022. godine

Trista trideseta sjednica Savjeta Agencije za elektronske medije (u daljem tekstu: SAEM) je 
počela u 12.10 sati.

Sjednici su prisustvovali članovi:

1. Dr Branko Bošković,
2. Rajko Todorović,
3. Milan Radović i
4. prof. dr Andrijana Nikolić.

Sjednici nije prisustvovao član Edin Koljenović.
Pored navedenih, sjednici SAEM-a prisustvovali su i: Jadranka Vojvodić, Sunčica Bakić -  

pomoćnice direktora, Elvira Ceković - rukovoditeljka službe za odnose sa javnošću i opšte poslove, 
Marina Mugoša-Lazarević -  savjetnica direktora za pravne poslove i Ranka Novaković - sekretarka 
SAEM-a.

Sjednicom SAEM-a predsjedavao je predsjednik dr Branko Bošković.

Rad sjednice pratili su mediji.

Usvojen je sljedeći

DNEVNI RED:

1. Zapisnik sa 329. sjednice;

2. Mišljenje AEM o prilogu emitovanom 19. septembra na jutarnjem programu TV Happy;

3. Pravilnik o raspodjeli sredstava iz fonda za podsticanje pluralizma i raznovrsnosti medija 

namijenjenih komercijalnim i neprofitnim elektronskim medijima i

4. Razno.
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• Tačka 1: Zapisnik sa 329. sjednice 

Zaključak:

Usvojen je zapisnik sa 329. sjednice.

• Tačka 2: Mišljenje AEM o prilogu emitovanom 19. septembra na jutarnjem programu 
TV Happy

Na osnovu zaključka sa 326. sjednice AEM je dostavila Mišljenje o prilogu emitovanom 19. 
septembra na jutarnjem programu TV Happy. SAEM je pogledao dio snimka spornog priloga.

Prof, dr Andrijana Nikolić je kazala da se kasni dva mjeseca sa raspravom o ovoj emisiji. 
Smatra da Televizija Happy u kontinuitetu ima negativnu konotaciju prema svemu što ima 
predznak „crnogorsko" i glasa da se pokrene procedura propisana Evropskom konvencijom o 
prekograničnoj televiziji.

Rajko Todorović je kazao da je koncepcija ove televizije uperena protiv crnogorske nacije i 
identiteta i ne može se ignorisati ovoj problem. Naglasio je da se na ovakav način ne govori o 
jednom narodu i traži najveće moguće sankcije koje SAEM može izreći iako smatra da će pomenuti 
emiter nastaviti sa kršenjem svih mogućih pravila.

Milan Radović smatra da je jasno da se radi o govoru mržnje i da SAEM mora da se 
rukovodi principima i da je očekivao više od mišljenja AEM kada je u pitanju govor mržnje. Ako je 
ostavljeno SAEM-u da odluči kaže da glasa da je ovo govor mržnje i glasa da se pokrene procedura 
koja je predviđena zakonom i Konvencijom o prekograničnoj televiziji.

Dr Branko Bošković je kazao da je saglasan sa mišljenjem koje je AEM dostavila i treba 
pokrenuti postupak kako bi se dobio odgovor od Regulatomog tijela za elektronske medije (REM) iz 
Srbije, u vezi spornog priloga.

Zaključak:

SAEM je jednoglasno donio odluku da se pokrene procedura za utvrđivanje odgovornosti 
emitera TV programa „Happy TV" sa sjedištem u Srbiji, zbog kršenja standarda propisanih 
Konvencijom o prekograničnoj televiziji.

• Tačka 3: Pravilnik o raspodjeli sredstava iz fonda za podsticanje pluralizma i 
raznovrsnosti medija namijenjenih komercijalnim i neprofitnim elektronskim medijima

SAEM je na 326. sjednici usvojio Predlog pravilnika o raspodjeli sredstava iz Fonda za 
podsticanje pluralizma i raznovrsnosti medija namijenjenih komercijalnim i neprofitnim 
elektronskim medijima. Predloga pravilnika je bio na javnoj raspravi do 4. novembra 2022. godine.

U propisanom roku su stigli predloži i primjedbe od tri subjekta: emitera „TV Nova M", 
Srđana Filipovića (Radio DRS/ Radio City) i Elvis Berišaja izvršnog direktora NVO „Koračajte sa 
nama -  Phiren amenca" i portala „RomaNet". Nakadno je pristigao i predlog od Vuka Maraša 
izvršnog direktora Medijske asocijacije Jugoistočne Evrope.

Jadranka Vojvodić je kazača da je AEM dostavila poredlog Pravilnika o raspodjeli sredstava 
iz fonda za podsticanje pluralizma i raznovrsnosti medija namijenjenih komercijalnim i neprofitnim 
elektronskim medijima u kojem je integrisala većinu primjedbi navedenih subjekata, a i primjedbi 
sa održanog sastanka sa emiterima i zainteresovanim licima u toku javne rasprave.

SAEM je dodatno prihvatio predlog Srđana Filipovića (Radio DRS/ Radio City) da se u članu 
21 stav 1 tačka h) umjesto „od 8 sati" promijeni „od 7 sati".
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Dr Branko Bošković je kazao da su usvajanjem pravilnika stvoreni uslovi za unapređenje 
raspodjele sredstava i izražava očekivanje da će Vlada Crne Gore uskoro obezbijediti zakonom 
propisana sredstava kako bi se krenulo sa javnim konkursom.

Sa izmjenama jednoglasno se usvaja Pravilnik o raspodjeli sredstava iz fonda za 
podsticanje pluralizma i raznovrsnosti medija namijenjenih komercijalnim i neprofitnim 
elektronskim medijima.

Pravilnik će se dostaviti Agenciji za zaštitu konkurencije na mišljenje u vezi primjena pravila 
državne pomoći prilikom raspodjele i korišćenje sredstava iz Fonda u dijelu koji se odnosi na 
potfond za komercijalne i neprofitne elektronske medije. Po dobijanju pozitivnog mišljenja Agencije 
za zaštitu konkurencije pravilnik će biti objavljen u Službenom listu CG.

• Tačka 4: Razno

a) Zahtjevi člana Raj ka Todorovića

Rajko Todorović je ponovio svoje zahtjeve sa 327. sjednice zatražio od AEM koliko je 
koštalo angažovanje advokatske kancelarije „Vukmirović Mišić" i ko će to da plati. Takođe, traži od 
stručnih službi AEM pismeno mišljenje da li je ispoštovana zakonska procedura izbora za 
predsjednika SAEM-a i da li je taj izbor bio zakonit. Nadalje, traži izvještaj o putovanjima članova 
SAEM-a i zaposlenih u AEM, sa kompletnom dokumentacijom.

Sjednica je završena u 13.30 sati.

Zaključci:

Zapisnik sastavila 
Ranka Novaković

Predsjednik
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